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Kopij voor de volgende Nijs Beetster aanleveren
voor donderdag 8 juni bij

Gerrie Roorda (roordagerrie@yahoo.com)

Het team van de Nijs Beetster is een werkgroep van Plaatselijk Belang
We hanteren de volgende regels met betrekking tot de kopij:

1. Plaatsing van stukken houdt niet in dat de
redactie de daarin weergegeven zienswijze
onderschrijft.

2. De redactie is niet verantwoordelijk voor de
inhoud van de aangeleverde kopij.

3. De redactie behoudt zich het recht voor om de
toegezonden kopij aan te passen met behoud
van de strekking van het geschrevene.

4. Ook behoudt de redactie zich het recht voor
aangeleverde kopij niet te plaatsen als deze

kwetsend of grievend is of kan zijn. De inzender
zal hiervan op de hoogte gebracht worden.

5. Anonieme stukken worden niet gepubliceerd,
tenzij de naam bij de redactie bekend is. Dit
wordt dan ook als zodanig bij het artikel gemeld.

6. Kopij dient aangeleverd te worden via e-mail in
de vorm van zogenaamde ‘platte tekst’, dat wil
zeggen zonder opmaak. Met de hand geschreven
of getypte teksten vanmeer dan 200 woorden
worden geweigerd, tenzij er steekhoudende
redenen voor geschreven aanlevering zijn.

De Nijs Beetste
r online

op www.nijbee
ts.info

Colofon
Redactie
Martien Ariaans
Kanaelwei Noard 1
T: 06-20292237
E: martienariaans@hotmail.com

Gerrie Roorda:
Doarpsstrjitte 11
T: 06-25050652
Email: roordagerrie@yahoo.com

Advertenties:
Franke Kooijker
De Greide 21, 9203 EW Drachten
T: :06 1038 6926
E: frankekooijker@gmail.com

Bezorging coördinator:
Jan de Kleine
T: 06-51592248

Druk: Donkel & Donkel, Drachten

Oplage: 740 stuks
Abonnementen buiten Nij Beets
€ 35,- per jaar
IBAN: NL11 RABO 03 07 50 34 37

Medewerkers:
Sietske Dijkstra,
Bart Ledegang
Aukje Kinderman,
Joyce Gelling,

Vormgeving/opmaak:
Nummer 29 / Oege Kooijker
E: nummer29@gmail.com
T: 06-15682764

Bij de omslagfoto: Voordat je zo’n costuum aan hebt getrokken……..
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Voorwoord

Ouder worden

En dan opeens ben je 70. Ik weet nog als de
dag van gister dat mijn moeder deze lee�ijd
bereikte.
Hoe modern haar geest ook was, toen vond ik
het een hele lee�ijd. En nu ineens heb ik zelf
die mijlpaal bereikt. En ook zullen onze
kinderen en kleinkinderen hetzelfde denken als
wij toen, maar het rare is dat het zo niet voelt.

We staan nog midden in het leven en doen aan
veel dingen mee. We vinden het vrijwilligers-
werk heel belangrijk en ook wij blijven zoveel
mogelijk op de hoogte van de nieuwe dingen.

Maar we merken dat we ons ook veel zorgen
maken over de wereld. Onze �jd zal het wel
uitzi�en, maar hoe zal het verder gaan voor
onze kinderen en kleinkinderen?
Er gebeurt veel op het gebied van s�kstof,
klimaat en polarisa�e.
We dreigen elkaar vaak te verliezen.
Ik weet nog dat mijn moeder vroeger die
zorgen ook met ons deelde. Alleen hebben we
nu de social media erbij gekregen. Heel vaak
beangs�gd ons het gedrag van mensen. We
kunnen niet meer open staan voor elkaars
mening, de mens wordt steeds egoïs�scher.

En ook persoonlijk verandert er veel. Vroeger
had je nog een grote toekomst voor je. Nu is
die toekomst niet meer oeverloos, zoals Paul
van Vliet ooit zo mooi zei. Het besef dat je het
grootste gedeelte van je leven hebt geleefd kan
soms confronterend zijn. Je wilt nog zo veel
doen!

Maar dan wordt het weer lente en zie je de
narcissen en krokussen aan de kant van de
weg, geplant door BlomBijBeets. En dan word
je vrolijk en heb je zin in het nieuwe jaar.
De bomen bo�en uit en je ziet dat iedereen

weer druk bezig is.
NL Doet hee� veel projecten weer klaar
gemaakt voor het nieuwe seizoen.
Het Trefpunt is weer spic en span en we
kunnen terugkijken op een mooi winterseizoen,
toneelvoorstellingen, mooie sportpresta�es,
Femke Kok kampioen, de pastorie is klaar voor
de nieuwe dominee en ga zo maar door.
En het is fijn te weten dat er op elkaar wordt
gepast in Nij Beets. Denk aan Ut en thús en de
gezamenlijke maal�jden, koffieochtenden en
de biljartvereniging.
Onze dorpswinkel die ook een sociale func�e
hee�.

Alleen jammer dat gemeente en provincie geen
ruimte bieden aan mensen die ideeën hebben
over ‘Knarrenho�es’. In deze �jd van
afnemende zorg, langer thuis moeten blijven
wonen, kinderen die veel moeten werken en
daardoor minder mantelzorg kunnen bieden,
een prach�ge oplossing. Maar misschien
komen ze tot een ander inzicht.

We hopen dat de oudere medemensen op een
fijne manier in ons dorp kunnen blijven wonen
en dat er voldoende hulp zal zijn bij
eenzaamheid en afnemende gezondheid.
Nu helpen we daar nog graag aan mee en
misschien kunnen we er in de ‘hele verre’
toekomst, zelf gebruik van maken.

Sietske Dijkstra-Postma
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Verkoop van:
Diervoeders, stro en hooi, gas en aardappelen

Openingstĳden:
Di t/m Do van 17.00 tot 20.00 uur
Vrĳdag van 13.00 tot 20.00 uur
Zaterdag van 09.00 tot 14.00 uur

Prikkewei 57 | Nĳ Beets | 06 407 208 84

autobedrĳf

Badweg 54 - 8401 BL Gorredĳk - Tel.: 0513 - 46 19 52
www.autobedrĳfkroes.nl

Verhuur van:
BBQ, grote koeken pan,

Easy-up tenten,
Lounge (terras) heater,

Bier en statafels,
Muziek installa�e.

www.bbqverhuurnijbeets.nl
0512 462080 / 06 342 051 49
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Voor deze aflevering
was het iets lastiger
een afspraak te
maken. Alle mede-
werkers van dit bedrijf
moesten tegelijk even
een vrij moment
hebben. Gelukkig is
het goed gekomen en
zit ik samenmet bijna
alle kleinkinderen aan
de gezellige grote tafel
in de kantine van
zorgboerderij ‘t
Boerehiem.

Zoals ik in de vorige
aflevering van de
boeren schreef,
hebben Hans en Akkie
na hun trouwen de
boerderij aan de
Kanaeldyk gekocht,
waar ze vier jaar
hebben gewoond. Toen de ouders van
Hans in 1990 aangaven te willen stoppen
hebben Hans en Akkie het bedrijf – een
kippenboerderij – overgenomen. Die
hebben ze negen jaar gerund. In april 1999
stonden ze voor het besluit om uit te
breiden of te stoppen. Het werd het
laatste. De stallen stonden binnen de
kortste keren vol met caravans, Hans
werkte via de boerenhulp bij een
bouwbedrijf en Akkie was thuis bij de vier

kinderen.
Hans heeft
anderhalf jaar dit
werk gedaan. Thuis
hadden ze nog zo’n
honderd schapen
en twintig stuks
jongvee voor de
export. De kinderen
hadden pony’s, een
geit en kippen.

Zorgboerderij
Op een gegeven
moment zagen ze
op tv een reportage
over een
zorgboerderij. Dit
leek hen wel wat;
de dieren voor de
zorgboerderij
stonden ook al in
de stallen. Een
opleiding was toen

nog niet nodig en was er ook nog niet,
maar ze zaten wel in een studiegroep. Ze
waren de eersten in Friesland; echte
pioniers dus! Het was echt een project van
hen samen. Het begon aan de keukentafel
met het maken van een folder. Op die
manier werkten ze acht jaar lang drie
dagen per week. Hans werkte nog steeds
voor een paar dagen als klusser. De leeftijd
van de cliënten varieerde van acht tot
negentig jaar. Ook nu nog. Er zijn

Hans en Akkie (Foto: familie Tolsma)

Hoe gaan de boeren in Nij Beets en De Veenhoop om met de huidige maatregelen? Hebben ze
nog wel plezier in hun werk? En ligt overname van vader op zoon (of dochter) nog altijd voor
de hand of kiezen de kinderen voor een ander beroep in de maatschappij? En stopt het dan
voor de boerderij? De komende maanden zullen we een aantal boerenfamilies bezoeken en
hen aan het woord laten over het buorkjen anno 2023.



6 De Nijs Beetster 18-9



De Nijs Beetster 18-9 7

meerdere cliënten al 22 jaar bij hen, soms
wel met tussenpauzes. En de kinderen
groeiden er mee op, vooral omdat het zich
in huis afspeelde. In 2008 hebben ze
plannen gemaakt de stal te verbouwen
voor de opvang. Ze zijn toen eerst met de
kantine begonnen, omdat het niet meer in
het huis paste. Het was voor de kinderen
ook geen goede situatie. Privacy was er niet
meer. Ook in de vakantie van de kinderen
waren de cliënten aanwezig.

Nu zijn ze de hele week open voor cliënten.
De ene komt voor een dagdeel, andere zijn
er maar liefst vier dagen. Er zijn veel dieren
aanwezig die verzorgd moeten worden en
er is een mooie moestuin, fruitbomen en
een kas. Jong en oud is bezig op het erf. Op
het moment dat ik dit schrijf, zijn ze
bijvoorbeeld druk bezig met het aanleggen
van eenmooie speelweide. Dit is ook weer
prachtig voor de bso-kinderen, cliënten,
gasten in de
appartementen en
voor de eigen
kleinkinderen. Alle
werkzaamheden
worden door
henzelf verricht.

Appartementen
Om extra
inkomsten te
genereren hebben
ze na de kantine
twee
appartementen
gebouwd, allemaal rolstoelvriendelijk.
Vanaf het begin ging de verhuur prima, en
niet alleen door rolstoelgebruikers.
De gasten kunnen gebruikmaken van de
faciliteiten van de kantine. Vaak lopen
gasten, bso-kinderen, cliënten allemaal
door elkaar in deze ruimte. Akkie vertelt: “it
hjit hjir it hinnehok, en der wurdt hjir ek
echt kakele betiiden.”

Maatschap
Hans en Akkie zitten samen in de
maatschap, maar inmiddels is er veel

veranderd. In de loop der jaren zijn dochter
Riemke en Doete mee gaan werken in het
bedrijf. Zoon Reinder werkte eerst bij
defensie en hielp met regelmaat mee. Op
een bepaald moment kwam hij voor de
keus te staan: ga ik door in het leger of kies
ik toch voor de zorg. Hij is nu nog één dag
bij defensie en verder werkt hij op de
boerderij. Over een tijdje komt hij volledig
hier. Hij heeft inmiddels 12 E-scooters
aangeschaft voor de verhuur en extra
inkomsten.
Dochter Lonneke werkte in de
kinderopvang in Gorredijk, maar het leek
haar wel wat om dit thuis op te zetten. Er
stonden nog steeds een aantal caravans in
de stal, dus er was genoeg ruimte. Hans
vroeg zich af: “moat ik noch neie karavans
oannimme of moatte wy oant it bouen?” Ze
plaatsten een enquête in de Nijsbeetster,
waar voldoende reacties op binnenkwamen
en ze de stap hebben gezet. Eerst als

gastouder in een
appartement en
daarna begon de
bouw. Een jaar later
was de opvang een
feit. Ook dit werd
weer allemaal zelf
gedaan. Lonneke’s
partner Jelte is er
twee jaar geleden
bij in gekomen. Alle
verbouwingen en
meubels worden
door hem gedaan,
ook het

tuinonderhoud.
Lonneke en Jelte runnen nu samen de
kinderopvang. Ze hebben acht
medewerkers en bieden daarnaast een
mooie, diverse stageplek. Op dit moment is
er een bso, een 0 tot 4 groep en een
peutergroep. Ze hebben gemiddeld 90
kinderen op verschillende momenten.
Lonneke en Jelte staan zelf niet op de groep.
Zij doen de administratie en onderhoud. Ze
huren de ruimtes van de maatschap.

Lonneke en Jelte (Foto familie Tolsma)

De boerderij aan de Boornburgumer Heawei
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“t Kiemke 7Gorredijk 0513-460518
WWW.JOHANHOEN.NL

T:051246 22 05 E: info@aepos.nl
I: www.aepos.nl

Zakelijk:
Oplossingen in

Personeelsbeleid en Verandering

Particulier:
Loopbaanadvies en Coaching

T: 06 -129 72 330 E: info@krigel.nl I: krigel.nl / krigelnijbeets

voorendoorhetdorp
energieneutraal 2030
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Opvolging
Hans en Akkie zijn nu op een leeftijd dat ze
nog wel een paar jaar door willen gaan,
maar de opvolging van de zorgboerderij
wordt al wel besproken. Ze beleggen
regelmatig een familievergadering, waar
de wensen van iedereen en de lijn die ze
willen aanhouden worden besproken.
Riemke wil het over een aantal jaren wel
overnemen en er met haar gezin gaan
wonen. Reinder kan dan later het werk van
Hans overnemen. (Pleeg)dochter Isabella
volgt nog een opleiding en weet niet of zij
ook hier verder wil. Akkie heeft sinds een
tijdje maandags vrij. In het begin was dat
erg wennen, want ze vond het maar
ongezellig zo alleen. Nu ze er aan gewend
is, geniet ze van het feit dat ze ook met
familie en vrienden kan
bijkletsen.
Dit jaar blijven gaan ze om
de beurt op vakantie en
blijven ze tijdens de
vakantie open. Hans en
Akkie gaanmeestal een dag
of vier; veel langer hoeft
vooral voor Hans niet. Vaak
gaan de ritten naar
Duitsland naar de broers
van Akkie.

Er is nog zoveel te vertellen
over dit familiebedrijf. Ze
hebben eenmooie
rolstoelboot die geheel
zelfvoorzienend is. De boot
is van Stichting de Ripen,
maar wordt door hen
gebruikt. Mooie
vaartochten worden samen
met de cliënten gemaakt,
soms naar zussen Trienke
en Ankie, waar ze dan even
een kopje koffie halen.

Het is zeker bijzonder om te
zien hoe het hele gezin meewerkt, ook de
zussen van Hans en Akkie.
Maar tijdens de mooie rondleiding door dit

bedrijf en de tuin kom ik er achter dat het
voor hen heel gewoon is. Al vraag ik wel
aan hen of ze nooit genoeg hebben van het
feit dat er altijd mensen zijn. Ze moeten
altijd ‘aan’ staan. Maar Akkie geeft aan, dat
ze dat van jongs af aan gewend zijn. Thuis
waren er ook veel kinderen en een
boerenbedrijf.
Tijdens dit bezoek straalt de liefde en het
genoegen van alle gezichten af. Iedereen is
hier welkom en kan zich thuis voelen bij
deze zorgfamilie. En met deze opvolging zal
in de toekomst nogmenig cliënt en kind
zijn weg vinden naar ‘t Boerehiem!

De familie Tolsma (Foto familie Tolsma)
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Tramweg 19, 8456 HC De Knipe
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Hand in hand op naar een mooie toekomst

Door Martien Ariaans

Er werd al jaren in de bekende wandelgangen en bij de koffieautomaten over gespeculeerd
en vanaf volgend schooljaar is het dan toch echt zo ver. De twee basisscholen in Nij Beets, de
Arke en de Jasker, gaan samen verder onder een nieuwe naam. Dit artikel is tot stand
gekomen na een gezamenlijk gesprek met de directeuren van beide scholen, Marco en
Willem.

Hoe is het gegaan
Ongeveer 1,5 jaar geleden werd het
geroezemoes in de wandelgangen concreet.
Er was een duidelijke behoefte om de twee
scholen samen te laten gaan, waardoor Nij
Beets een kloppend hart voor de jeugd
behoudt. Deze fusie staat niet op zichzelf,
maar maakt onderdeel uit van een totale
fusie van 6 scholen in Bakkeveen, Ureterp
en Nij Beets.

Voor de totstandkoming van de fusie zijn
twee werkgroepen in het leven geroepen,
waarbij de verschillen in kaart werden
gebracht op het vlak van identiteit en
onderwijsinhoudelijk. Maar naast deze
verschillen werd ook gekeken naar hoe een
en ander vorm gegeven zal gaan worden in
de toekomst. Marco enWillem vonden dit
beide eenmooi en goed proces, waarbij er
zo af en toe pittige gesprekken werden
gevoerd, maar altijd vanuit het standpunt
dat de twee scholen samen verder wensen
te gaan. Dit alles heeft er toe geleid dat er
een goede Fusie Effect Rapportage (FER) is
gemaakt, welke door de
MedezeggenschapsRaad (MR) is
goedgekeurd en waar de gemeente
inmiddels ook positief advies op heeft
uitgebracht.

De uitkomst van de werkgroepen leverde
duidelijke voorbeelden op dat er sprake is
van een fusie. Zo wordt bijvoorbeeld de
aanpak van de Arke, zoals ‘focus op lezen’
toegepast, maar dan wel met de methode
die de Jasker gebruikt. Daarnaast is de
Jasker een 3-talige school, wat de nieuwe
school zo blijft.

Hoe gaat het nu verder
De vorm van de school is bestempeld als
Open Christelijk. Bijbelverhalen en waarden
en normen vanuit de Christelijke identiteit
wordenmeegegeven, naast waarden en
normen vanuit het Humanistisch
vormingsonderwijs.

Marco enWillem hebben nog wel een
uitdaging te gaan en dat betreft het
bedenken van een naam voor de nieuwe
school. Hierbij is het van belang dat het een
Friese naam betreft, dat het past bij Nij
Beets en ook iets over de fusie zegt. Nog een
behoorlijke puzzel voor de zomer en ideeën
zijn welkom.

Afgelopen jaar is ook veel tijd besteed aan
gesprekkenmet ouders en leerlingen over
de plannen, gevolgen en dergelijke. In het
begin stuitten Marco enWillem op nog wat
weerstand, maar na diverse goede
gesprekken is nagenoeg iedereen ervan
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Stichting Scala, Buurtbemiddeling
t 06 -5435 08 55 /0516-56 7220
e buurtbemiddeling@scala-welzijn.nl
www.scala-welzijn.nl stichtingscalasc
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Buurtbemiddeling
Opsterland

Zijner ergernissen of irritaties
tussenuen uw buren?

• Gratis • Stap voor stap • Vertrouwelijk

veilig
opsterland

voor

Brugt en Ineke Jonker
Domela Nieuwenhuisweg 114 Nij Beets

T: 0512 461900 - info@piershiem.nl - www.piershiem.nl

Feest in Pier’s Hiem?
kijk op onze website www.piershiem.nl

Onze zaal is weer geopend voor feesten en partĳen,
kom op afspraak vrĳblĳvend langs voor advies

Volg onze reguliere openingstĳden via www.piershiem.nl

Telefoon 0512-33 1420 | www.nĳboeruitvaartzorg.nl

Ikben er
voor u.

Zie onze advertentie

op pagina 32
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overtuigd dat dit het beste voor Nij Beets
en de kinderen is. In april zijn de ouders en
kinderen van de Jasker op snuffelstage bij
de Arke geweest en begin mei hebben alle
leerlingen van de Jasker een hele dag
meegedaan op de Arke, zodat alle kinderen
aan elkaar kunnen wennen.

En de leerkrachten?
Het goede aan het feit dat deze fusie deel
uitmaakt van een groter geheel is dat alle
leerkrachten die geen behoefte hebben om
mee te gaan naar de nieuwe school, binnen
het overkoepelende bestuur van Comprix
elders kunnen en zullen worden
ondergebracht.

Naast de leerkrachten gaat ook Marco naar
een nieuwe school. Na bijna twintig jaar zal
hij vanaf volgend schooljaar directeur zijn
van een school in Marsum om ook daar het
3-talige onderwijs verder op te zetten. Dit
keer binnen de onderwijsgroep Elan.

Wat gebeurt er numet de Jasker?
Als eerste is er op 24 juni aanstaande een
informele reünie voor iedereen die op de
Jasker heeft gezeten of kinderen op heeft
gehad. Onder het genot van een drankje,
een hapje en wat muziek kan iedereen door
de school lopen, herinneringen ophalen,
verhalen uitwisselen en foto’s etc. uit de
oude doos bekijken. Daarna gaan de
deuren dicht. Er wordt al gespeculeerd over
de toekomst van het gebouw en wat daar
wel of niet mee gedaan kan worden.
Speculatie is natuurlijk altijd goed en leuk
want daar komenmooie ideeën uit voort.
Maar, de praktijk leert dat het momenteel
onbekend is wat er met het gebouw
gebeurt en dat de gemeente hier
momenteel naar aan het kijken is.

Wat er in ieder geval gaat gebeuren, is dat
vanaf het nieuwe schooljaar alle leerlingen
naar een school met nu nog onbekende
naam gaan in het gebouwwaar nu de Arke
in gevestigd is. Samen op weg naar een
mooie toekomst!

Dankbetuiging

Het hartelijke medeleven en de warme
belangstelling die wij mochten
ontvangen na het overlijden vanmijn
innig geliefde vrouw en onze lieve,
zorgzame, moeder en grootmoeder

Grietje Ruiter Vrijburg

hebben ons diep getroffen.

Wij betuigen onze innige dank voor de
steun en de troost die ons in deze
moeilijke tijd is geschonken.

Folkert, Kerst en Petra, Boukje en
Jurjen, Gerdina, Jonathan enMariska

Energietips Krigel:

Doe de tweede koelkast weg of zet deze
uit: Besparing € 130— per jaar

Geef tocht geen ruimte:
Besparing € 220.— per jaar



14 De Nijs Beetster 18-9

W W W.WOONCENTRUMSVDBERG.NL

0655830509
www.tantejansz.nl
info@tantejansz.nl

tante jansz kinderopvang
NĳBeets
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De jeugd in Nij Beets beweegt

Door Martien Ariaans en foto’s door Bart de Jong

De jeugd moet meer gaan bewegen. Deze tekst zal iedereen bekend in de oren klinken en
zoals wel vaker in Nij Beets staan er dorpsgenoten op om hier een nadere invulling aan te
geven. In dit geval is dat gedaan door Bart de Jong, bestuurslid Jeugd van ‘onze’ Blue boys.

Een idee geboren
Als er in Nij Beets naar de jeugd wordt
gekeken, kom je al snel uit bij de twee
basisscholen. En hier is het idee dan ook
ontstaan ommeer kinderen in aanraking te
laten komenmet voetbal. Er liggenmooie
faciliteiten in het dorp waar nog niet alle
kinderen gebruik vanmaken.

Na de geboorte van dit idee begon de
organisatie. Er is contact gelegd met de
twee scholen en die wilden dit initiatief
heel graag samen doen, mede uit het oog
van de aanstaande fusie (zie ander artikel
in deze Nijs Beetster). 8 en 25 mei zijn als
dagen geprikt om de kinderen eenmooie
voetbalervaring te geven en wie weet… een
uitbreiding van het ledenbestand van de
Blue Boys, maar dat is bijzaak. Ook werd
contact gelegd met Opsterland Beweegt
voor adviezen voor dit alles.

Opsterland Beweegt?
Het Beweegteam Opsterland, dat nu
TeamFRL Opsterland heet, voert het
sportbeleid van de gemeente uit. Ze geven
gymles aanmeer dan 2.500 kinderen op 21
scholen,
organiseren
activiteiten in
de wijk en
ondersteunen
sportclubs
met de
vraagstukken
die bij hen
spelen, zoals
werven en
behouden
van

vrijwilligers, maar ook bij het binden en
opleiden van trainers.

Het is goed om te weten dat er in
Opsterland een Lokaal Sportakkoord is. Het
Lokaal Sportakkoord is een actieplan om
iedereen binnen onze gemeente meer te
laten bewegenmet plezier. Het akkoord is
gemaakt door en voor sportclubs. Ook
ideeën die niet vanuit de clubs komen
kunnen worden ondersteund!Want het
doel is om sporten zo leuk en toegankelijk
mogelijk te maken. Goede ideeën worden
vanuit Het Lokaal Sportakkoord
gestimuleerd. Denk aan de clinics, maar
ook ideeën ommensen ‘van de bank’ te
krijgen of ommensenmet elkaar in contact
te brengen door samen te bewegen. Bij een
goed idee mogenmensen altijd contact
met het Beweegteam leggen, hoe pril het
initiatief ook is!

Het programma
Op 8 en 25 mei worden voetballessen
georganiseerd door de Blue Boys waarbij
alle kinderen van groep 3 tot en met 8 in
twee groepen kennismakenmet al het

leuks dat
voetbal te
bieden heeft.
Er worden
penalties
geschoten,
een
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Wilt u meer weten?
Bezoek onze website op www.boarnsterhimstate.nl of bel op 0566-631294

Boarnsterhim State | Wjitteringswei 67 | 8495 JM | Aldeboarn

Wonen Zorghotel Dagverzorging Maaltijdvoorziening

“Ouder wordenhoeft geenzorgte zijn”

Dierenartsenpraktĳk Beetsterzwaag is een moderne
praktĳk voor:

•Gezelschapsdieren
(inclusief diervoeding & voedingsadvies)

•Melkveehouderĳ
(inclusief begeleiding, voedingsadvies)

•Paarden
(inclusief vruchtbaarheidsbegeleiding)

•Landbouwhuisdieren

Molenlaan 8a Beetsterzwaag
WAAR IEDER DIER TELT!
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slalomoefening met een doelpunt ter
afronding, veel oefeningen om het balgevoel
te oefenen
en er wordt
een
zelfbedachte
vossenjacht
gedaan. Ter
afsluiting
wordt er
natuurlijk
ook een
potje
gevoetbald
(11 tegen 11).
En op 25 mei
wordt er ook
een
programma
gemaakt
voor groep 1
en 2,
waardoor
alle klassen
van beide
scholen van
voetbal
hebben
kunnen
proeven.
Voor groep 1
en 2 wordt
een speciaal
programma
gemaakt,
wat
afgestemd is
op het kaboutervoetbal zoals dat bij Bleu
boys wordt gegeven.

Naast deze twee dagen kunnen alle
leerlingen ook vier keer meedoen (zie
hiervoor de agenda in deze editie) met een
reguliere training bij Blue Boys en op 24 juni
is er een slotdag samenmet Blue Boys.
Hierbij is natuurlijk plezier hebben het
allerbelangrijkste.

Een leuke dag
8mei was de eerste dag van de reeks en er

waren in
totaal 90
kinderen
aanwezig die
een heerlijke
middag door-
brachten op
het
voetbalveld.
Natuurlijk
hielp de zon
een handje
mee, wat het
plezier zeker
ten goede
kwam. Mede
dankzij de
vele
vrijwilligers
verliep de dag
soepel en
liepen alle
kinderen met
rode koontjes
en vol
enthousi-
asme van het
veld af,
waarna de
dag werd
afgesloten
met door De
Dagwinkel
gesponsord
fruit.

Ook Bart en de hele organisatie vond het
een geweldige dag en vond het mooi om
bezig te zijn om kinderen meer in beweging
te krijgen. En natuurlijk, stiekem hoopt Bart
erop dat deze dagen ook zorgen dat nieuwe
leden zich melden bij Blue Boys met daarbij
de wens dat er een meidenteam kan worden
gevormd voor komend seizoen. Maar
bovenal zijn de kinderen lekker in beweging
en daar is het allemaal om gedaan!
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• Huidverbetering

• Huidverzorging

• Tanden bleken

• PMU

• TapParfum

Kanaelwei Noard 9 | Nij Beets | T 06-52 02 56 41 | www.bellez.nl
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De Arke heeft een grote stap gezet op weg naar duurzaamheid

Door Sietske Dijkstra Postma

Op dit moment is iedereen bezig met energieverbruik en bezuinigen. Ook de Arke wilde grote
stappen zetten in de opwekking van eigen stroom en dankzij een bijdrage van deze bank kan
de Arke nu hun gehele stroom zelf opwekken. Vrijdag 21 april was de officiële opening door
wethouder Jonkman.

De Rabobank schreef een
wedstrijd uit voor een
verduurzamings-project voor openbare
gebouwen. De Arke deed een aanvraag en
won de wedstrijd, waarna ze een bedrag
van 8000 euro ontvingen. Er liggen nu 48
panelen op het dak: voldoende om het
gehele stroomverbruik te kunnen dekken.
Met een totale investering van 30.000 euro
was deze bijdrage erg welkom.
De Arke had al langer plannen liggen voor
verduurzaming van hun gebouw. Mede
door het feit dat de Arke gaat fuseren met
de Jasker is het nog belangrijker geworden
in de toekomst meer energie op te wekken.
Er is van tevoren een
sterkteberekening
gemaakt waaruit bleek
dat het dak sterk genoeg
is, ook voor eventuele
extra panelen voor
uitbreiding van nogmeer
energie-besparende
maatregelen.

Openingshandeling
En toen was het zo ver. Om
kwart voor twaalf stond
het plein vol met belang-
stellenden.Wethouder Rob
Jonkman heette iedereen
welkom en gaf aan dat hij
blij was bij dit moment aanwezig te mogen
zijn. Thieme Kuipers uit groep 1 en David
Poesiat uit groep 8 stonden klaar om te
assisteren. Ze stakenmet z’n drieën een
stekker in het stopcontact, waarna een
bouwlamp ging branden die onder de
schoolvlag verstopt was. Deze lamp

symboliseert de werking van de
zonnepanelen.

Jonkman: “Door de plaatsing van deze
zonnepanelen zijn jullie voorbereid op de
toekomst. Jullie zijn bewust bezig met het
verbeteren van de natuur en de omgeving.
Wij als gemeente zijn trots op deze school.
Jullie zijn een voorbeeld voor menige
andere school.”
Dank was er ook voor de bijdrage van de
Rabobank. Auke Hoekstra enWytze de Haan
waren als vertegenwoordigers aanwezig.
Ook heeft de school een bijdrage gevraagd
voor nog een verduurzamingsactie. Alle
lokalen hebben ledverlichting gekregen.

Willem Jongsma: “Dit
heeft gezorgd voor een
behoorlijke afname van
ons stroomverbruik.”
Deze bijdrage is
aangevraagd bij het
gebiedsfonds Nij Beets.
Dit fonds is in het leven
geroepen toen het dorp
een bijdrage kreeg na de
ingebruikname van de
zonnepanelen op de plas
bij de zandwinning.
Groen Leven heeft geld
in een fonds gestort.
Voor dit fonds isWytze
de Haan de

vertegenwoordiger.
Met al deze maatregelen en de zomer met
hopelijk veel zon voor de deur, is de Arke op
weg, samenmet de leerlingen van de
andere basisschool, naar een mooie
duurzame toekomst.

Thieme Kuipers en David Poesiat
assisteren (Foto: Pieter Nauta)
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Domela Nieuwenhuisweg 45
9245 VB Nĳ Beets
T: (0512) 46 12 11

www.pedicurehendrika.nl



Beste	dorpsgenoten,	

Woensdag	 3	 mei	 hebben	 wij	 als	 Plaatselijk	 belang	 en	 de	 Doarpstsjerke	 Nij	 Beets	 een	 heerlijke	 gra;s	 maal;jd	
(gemaakt	door	vrijwilligers)	aangeboden	 in	 ’t	Trefpunt.	We	hebben	het	dit	keer	met	opgave	gedaan.	We	gaan	hier	
zeker	mee	verder	omdat	we	vinden	dat	dit	een	stukje	verbinding	en	gezelligheid	brengt	voor	wie	dat	wil.			

	

Op	woensdag	7	juni	a.s.	gaan	wij	in	het	Trefpunt	weer	een	maal;jd	aanbieden.	Hiervoor	moet	u	zich	WEL	opgeven.	
Dit	 kan	 dan	 weer	 via	 de	 mail:	 warmtemaal;jdennijbeets@gmail.com	 of	 via	 het	 volgende	 telefoonnummer:	
06-54985156.	U	kunt	vanaf	17.15	uur	binnen	lopen	en	vanaf	half	zes	gaan	we	eten	en	genieten	van	een	maal;jd	met	
diverse	 gerechten,	 ‘voor	 ieder	 wat	 wils’.	 Iedereen	 uit	 het	 dorp	 is	 van	 harte	 welkom,	 het	 is	 vooral	 een	 gezellig	
samenzijn.	 	Als	u	een	bord	en	bestek	meeneemt,	dan	zorgen	wij	ervoor	dat	het	eten	klaar	staat!	Wij	hopen	op	een	
grote	opkomst	en	een	gezellig	avond.	Iemand	meenemen	kan	natuurlijk	ook,	want	hoe	meer	zielen	hoe	meer	vreugd!		

Als	 u	 het	 leuk	 vindt	 om	 te	 koken	 voor	 deze	 maal@jd,	 wat	 zeer	 welkom	 is,	 dan	 kunt	 u	 zich	 ook	 opgeven	 via	
bovenstaande	mail	of	bellen	naar	bovenstaand	telefoonnummer.	

Tot	7	juni!	
Warme	groet	van	Plaatselijk	Belang	en	de	Doarpstsjerke	Nij	Beets	
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Beste Nij Beetster,

Blue Boys is op zoek naar nieuwe leden voor de Club van 50.
Als lid van de Club van 50 steun je 1x per jaar onze club met € 50,00.
Je naamwordt op een bordje geplaatst in de voetbalkantine en je mag zelf bepalen wat
hier op komt te staan; bijvoorbeeld je naam of een andere leuke tekst.

Wil je ook meedoen? Stuur een e-mail met je gegevens naar
sponsorcommissie@vvblueboys.nl of vul onderstaand formulier in en doe deze in de
brievenbus aan de Tjeerd Nawijnstraat 11.
Dan sturen wij een opgaveformulier toe. Lidmaatschap is jaarlijks weer opzegbaar.

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Naam + achternaam ……………………………………………………………………………..

Telefoonnummer ……………………………………………………………………………..

E-mailadres ……………………………………………………………………………..

Adres ……………………………………………………………………………..

Tekst voor op het bordje ……………………………………………………………………………..

Blue Boys
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Dorpsagenda Maart

do. 25 mei Vrije training voor de leeftijd 6 t/m 12 jaar (JO7, JO8 en JO11) 18.30-19.30

za 27 mei Vrije training voor de leeftijd 4 tot 6 jaar (kaboutervoetbal) 9.00-10.00

za. 3 juni Teenoclub in ’t Skûlhoal 19.30

za.10 juni Soos in ’t Skûlhoal 20.00

Za.10 juni Open Dag Zorgboerderij De Ripen, Ripen 16, 11.00-16.00

ma. 12 juni t/m
vr. 16 juni Huisartsenpraktijk De Hoek gesloten i.v.m. vakantie

za 17 juni Soos in ’t Skûlhoal 20.00

za 24 juni Soos in ’t Skûlhoal 20.00

za. 24 juni Reünie voor (oud-)leerlingen, ouders, personeelsleden en
vrijwilligers van onze school De Jasker 13.00-17.00

(*Kunt u niet zelfstandig naar ’t Trefpunt komen voor activiteiten, dan kunt u contact
opnemenmet Berber Nicolay op nummer 06 34 76 63 96.')

Kijk voor bijzonderheden elders in deze Nijs Beetster

Luisteren en kijken kan via https://www.kerkdienstgemist.nl/stations/2489-doarpstsjerke-nij-beets

Kerkdiensten Doarpstsjerke
Actuele informatie kunt u vinden op de website
van de doarpstsjerke www.doarpstsjerke.nl

De diensten beginnen om 9.30 uur, tenzij
anders aangegeven.
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Nijs fan BlomBijBeets

De bollen lykje oan har lêste rûntsje te
begjinnen. Hâld de fjildsjes yn de gaten,
dan sille jim sjen dat de boaiem noch wat
yn petto hat (as it goed is :-). We binne bliid
mei dat wat al boppe kaam is én mei de
fijne reaksjes út it doarp.

Mooglik ha jim wol heard fan
MaaiMeiNiet. De fraach om ynmaaie net te
meanen is logysk as je de biodiversiteit
fergrutsje wolle, want dat is goed foar de
blommen en bisten. Dy moatte de tiid krije
om har levenscyclus rûn te meitsjen. Mar
yn ús buurt is de boaiem sa ryk, dat dat
fierstente heech gers opleveret. En dan wol
it meanen yn juny net mear, dat is fansels
net sa handich. Dêrom pleite wy foar
MeanMarOars. Mean net alles yn ien kear,
mean yn etappes.

Eins krekt as dat de boeren frege wurdt om
stroken te meanen, kin elts dy ’t in
gersfjildsje hat dat ek dwaan. It is efkes
wenne, en it kostet wat mear tiid en
muoite. Foardiel is dat in diel fan de
pinksterblom yn it sied komme kin en dat it
oranjetipke oerlibje kin. Deze kin sûnder
pinksterblom nammentlik net oerlibjen.

In fleurige groet,
Albert, Anders, Hendrik, Magrietta, Lybrich,
Thea Blombijbeets@gmail.com

PS As jimmear tips wolle oer oars meanen:
https://www.vlinderstichting.nl/
vuistregels-vo-vlindervriendelijk-maaien/

Uitslag klaverjasavond

Vrijdagavond 28 april kwamen er 21
personen om een potje te klaverjassen.
Er waren 9 prijzen te winnen dit zijn de
personenmet meer dan 5000 punten.

Cobi Lageveen 5292 punten
Heine Tolsma 5208 punten
Yolanda Rinzema 5185 punten
Marten 5165 punten
Gert-Jan Bok 5093 punten
Willem Landmeter 5082 punten
Freerk Schaap 5035 punten
De poedelprijs ging naar AndréWouters
met 3700 punten.

Riemie en Thea verzorgden de catering,
waarvoor hartelijk dank.

In het nieuwe seizoen willen we graag
doorgaanmet eens per maand
klaverjassen op zaterdagavond.
Wie wil en zoumij hiermee kunnen helpen
om de tafels klaar te zetten, kaarten uit te
delen, punten op te tellen, prijzen uit te
reiken en vrijwilligers te regelen?
Je kunt mij (Yolanda) altijd bellen op
nummer 06 237 902 87.
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Tolbaas 8, 8401 GD in Gorredijk T: 0512-820996 E: info@bouwdiensten.nl



De Nijs Beetster 18-9 25

Voorkom schulden door bij geldzorgen in gesprek te gaan

Gemeente Opsterland helpt bij het vinden van een oplossing

Door Aukje Kinderman

In zijn vorige werk met (dreigende) dak- en thuislozen zag Arjan Boven hoe schulden vaak de
oorzaak zijn van de problemen die hij tegenkwam. Dit motiveerde hem om de overstap te
maken naar de afdeling Vroegsignalering van de gemeente Opsterland, van waaruit hij
mensen al in een vroeger stadium hulp kan bieden om erger te voorkomen. In dit artikel
vertelt Arjan meer over wat hij als schulddienstverlener, vanuit de gemeente, voor inwoners
van Nij Beets kan betekenen.

15 jaar zocht Arjan,
als medewerker van
Zienn, mensen op die
zijn hulp konden
gebruiken. Hij deed
dit in de gemeente
Smallingerland en
Opsterland en het
liefst op de fiets. En
ook nu als
schulddienst-
verlener gaat hij nog
steeds het liefst al
fietsend ‘de boer op’:
“Ik ben het liefst onderweg en zoek de
mensen graag laagdrempelig op in de eigen
woonsituatie. Het hebben van geldzorgen
doet wat met mensen, het kan je stress
geven, slapeloze nachten bezorgen, en toch
praten we er niet graag over. Op financiële
problemen ligt voor veel mensen een
taboe”.

Eigen schuld?
Het kan een ieder overkomen, laag of
hoogopgeleid, jong of oud, het maakt niet
uit wat voor kleur je hebt, geldzorgen zijn
niet toegeschreven aan een bepaalde groep
mensen. Vaak zijn het grote
levensveranderingen, zoals een
echtscheiding, overlijden van de partner, of
onverwachte werkloosheid die vervelende
gevolgen hebben voor de financiële situatie.
Arjan: “Gemiddeld duurt het vijf jaar
voordat iemand hierbij hulp durft te vragen

en in die tijd kan een
schuld al gauw
oplopen naar 40.000
euro. De laatste jaren
zie ik ook steeds meer
jongeren die, onder
invloed van de druk
van social media,
allerlei aankopen doen
op afbetaling, en
waarvan de ouders
vaak niet eens weten
dat hun kind schulden
heeft opgebouwd”.

Het begint vaak bij het niet betalen van de
zorgverzekering, waarvoor iedere jongere
vanaf 18-jarige leeftijd zelf verantwoordelijk
wordt.

Vroegsignalering
Sinds 2021 is de gemeente bij wet verplicht
om kortdurende betaalachterstanden van
inwoners te signaleren om hoge schulden
te voorkomen. Als er na een tweede
verzonden betaalherinnering geen reactie
komt, moeten verhuurders,
energiemaatschappijen, zorgverzekeraars
en waterbedrijven eenmelding doen bij de
gemeente. Arjan en zijn collega Miranda de
Vent krijgen elke maand een lijst binnen
met gemiddeld honderd meldingen van
betaalachterstanden in de gemeente
Opsterland. Vervolgens wordt er dan, in
eerste instantie per brief, contact gezocht
met de betreffende inwoners. Bij meerdere

Schulddienstverlener Arjan Boven
(Foto: Arjan Boven)
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BEETSTERZWAAG
Van Lyndenlaan 7 | Tel. 0512 - 38 39 08

BOORNBERGUM
Westerbuorren 1 | Tel. 0512 - 38 32 91

www.medifitweb.nl | info@medifitweb.nl

Sem Koopman

Stress & Burn-out | Au�sme | HSP

Leppedyk 9 Nij Beets
06-10233092

www.innergybynature.nl
info@innergybnature.nl

Kanaalweisud 12 (12a), 9245 HD Nij Beets

’t Boerehiem
Vakan�eappartementen

Zorgboerderij

www.boerehiemnijbeets.nl
boerehiem@outlook.com

06 103 052 21

Lyts Boerehiem
Kinderopvang/buitenschoolse opvang/

peutergroep

www.lytsboerehiem.nl
info@lytsboerehiem.nl

06 830 093 60

tel: 0512 - 46 19 91 Nij Beets / Drachten
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meldingen wordt er persoonlijk contact
gezocht. “We doen dit ommensenmet een
achterstand een hulpaanbod te doen.Want
een beginnende achterstand is makkelijker
op te lossen dan een hoge schuld. En het
brengt vaak de rust weer terug”, aldus
Arjan.
Hoewel ik verwachtte dat het aantal
meldingen bij de afdeling Vroegsignalering
de laatste tijd flink opgelopen zou zijn,
blijkt dit tot nu toe nogmee te vallen.
Arjan: “Het kan zijn dat er momenteel eerst
ingeleverd wordt op bijvoorbeeld sport,
muziek, of andere sociale activiteiten om
toch de basisvoorzieningen te kunnen
blijven betalen. Terwijl dit niet altijd hoeft
omdat er voorzieningen zijn, waar
misschien nog niet gebruik van wordt
gemaakt”.

Budgetadvies en schuldhulp
Als iemand de – kosteloze – hulp van de
gemeente wil aannemen, wordt er in een
eerste gesprek samen bekeken wat de
situatie is waardoor de achterstand is
ontstaan. De in- en uitgaven worden in
kaart gebracht en er wordt bekeken of men
wel gebruikmaakt van alle beschikbare
voorzieningen, zoals toeslagen en
gemeentelijke voorzieningen. Indien nodig
kunnen er afbetalingsregelingen worden
getroffenmet schuldeisers of tips worden
gegeven hoe je dat zelf kunt doen. Soms
kan in het eerste gesprek al heel veel
worden verhelderd en opgelost.
Afhankelijk van de situatie kan er gebruik
worden gemaakt van 1 tot 5 gesprekken en
indien nodig wordt er ook andere hulp
ingeschakeld, zoalsWmo, kind- en
jeugdvoorzieningen, een budgetcoach of
vrijwilligers van Humanitas om de
administratie op orde te krijgen. Als er
schulden zijn die je zelf niet meer kunt
oplossen, wordt er voor een passend
schuldhulptraject gezorgd. Arjan: “We
werken laagdrempelig, zonder oordeel en
werken vooral samen.Want uit ervaring
weet ik dat dát het beste werkt en we zo het
verste komen”.

Geldzorgen voorkomen
Ik vraag Arjan naar tips voor ons allemaal.
Hoe kun je geldzorgen voorkomen? Arjan
maakt zelf elk jaar een budgetplan voor de
rest van het jaar en bekijkt dan opnieuw
alle in- en uitgaven. “Ik maak dan
bijvoorbeeld een keuze om bepaalde
abonnementen die ik toch niet gebruik op
te zeggen, onderzoek of ik misschien kan
overstappen naar een goedkopere
zorgverzekeraar en besluit of ik wel of geen
aanvullende verzekering nodig heb”.
Via het Nibud kun je veel informatie vinden
over gemiddelde prijzen en hoe je overzicht
krijgt over je financiën, maar ook over hoe
je een budgetplan in een Excel-bestand
maakt. “Ga vervolgens in elk geval één keer
per jaar halfjaar je uitgaven na en kijk wat
je eventueel kunt aanpassen: is het nog
nodig en kan het eventueel goedkoper? Ook
is het belangrijk om een spaarpotje te
hebben voor onvoorziene uitgaven”.
Nuttige websites die je kunt raadplegen
zijn: www.nibud.nl, www.schuldenwijzer.nl
en www.geldfit.nl of kijk op
www.humanitas.nl/afdeling/
smallingerland-opsterland/ voor hulp bij de
thuisadministratie. Maar ook bij de
bibliotheek in Gorredijk kun je terecht bij
het IDOmet vragen over bijvoorbeeld de
belastingaangifte of uitkeringen.

Tot slot
Mocht er onverhoopt een brief van Arjan op
de mat of in de bus liggen, schroom dan
niet om te bellen! Voorkomen is vaak beter
dan genezen. Kijk voor meer informatie op
www.opsterland.nl/vroegsignalering. Zijn
er vragen over dit onderwerp of iets
anders? Bel of app Arjan dan gerust: 06
82845738 (di t/m vrij). Of stuur eenmail
aan gebiedsteam@opsterland.nl. Zij sturen
de mail dan door naar Arjan of Miranda.
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CĳferMeester Tĳnje
Binne Visser
Riperwei 56, 8406AK Tĳnje
M 0613074 789
T 051357 1519
E b.visser@cĳfermeester.nl
W cijfermeester.nl/tijnje

Administratie
Bedrĳfsadvies
Boekhouding
Jaarrekening
Inkomstenbelasting
Omzetbelasting
Salarissen
Vennootschapbelasting
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Nijs Beetster Nijs

18 Mei kan het druk worden
Op Hemelvaartsdag, 18 mei, kan het zo
maar druk worden in Nij Beets. Op deze
dag wordt de jaarlijkse 16-dorpentocht
georganiseerd met de start en finish in
Joure. De 120km en 150km route leiden
door ons dorp. De 120km gaat via de
Kanaelwei Noard en de Dorpsstrjitte naar
de Domela Nieuwenhuisweg en de 150km
komt ‘alleen’ over de Domela
Nieuwenhuisweg.

*************

Aandenken 100 jaar
arbeiderswoningen
In 2022 bestonden de arbeiderswoningen
aan de Swynswei 100 jaar. Om dit te
vieren leek het de bewoners van de
Swynswei een passend gebaar om een
bankje te plaatsen als mooi aandenken in
de buurt! Samenmet dorpsbudget &
gemeente is dit mogelijk gemaakt.
Inmiddels wordt er dankbaar gebruik van
gemaakt door vele toeristen.
Tige tank!

*************

Út & Thús
Woensdagmiddag 19 april j.l. was alweer
de afsluiting van het seizoen van Út &
Thús in dorpshuis ‘t Trefpunt. We kunnen
weer terugkijken op veel gezellige
middagen en uitstapjes. De laatste
activiteit was de dame in Fries kostuum.
Het was bijzonder om te zien hoeveel werk
vrouwen vroeger haddenmet aankleden
voordat ze op pad konden gaan… En dan
hebben we het nog niet eens over al het
wassen en het gebruik van stijfsel voor de
kledingdrachten … erg bijzonder. Een van
de 50+-deelnemers gaf dan ook aan dat ‘je
vandaag de dagmet een broek en trui al
gauw klaar bent’.

Dit was het derde seizoen van Út & Thús.
Inmiddels zoeken we een opvolger die het
stokje van een van de vrijwilligers kan
overnemen om vanaf september 2023
gezellig te komen helpen op de
woensdagmiddag.

Tankewol
Berber, Marijke, Willie, Anneke en Yolanda
Namens het bestuur van ‘t Trefpunt

*************
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Wist udat...?

Wist u dat…..

Wist u dat de Sa al een aantal maanden in een deel van Nij Beets niet
huis aan huis wordt bezorgd? Dat het best moeilijk is om bezorgers te
vinden? Terwijl de krant wel graag wordt gelezen? Veel mensen daarom
een Sa halen bij de Dagwinkel? Het fijn zou zijn wanneer de Sa weer
overal in Nij Beets wordt bezorgd? Jongeren of ouderen die in een deel
van Nij Beets de Sa willen bezorgen zich kunnen opgeven
via bezorging@sa24.nl?
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Op zaterdag 10 juni a.s.:

Open Dag Zorgboerderij De Ripen

Twee ‘wouterkes’ krijgen dagelijks de fles; de ezels, pony’s, schapen, kippen, geiten en
konijnen worden met liefde verzorgd en in het ‘bioferskaat’ krioelt en fladdert het dat het
een lieve lust is. Zelfs nu het echte voorjaar nog wat op zich laat wachten. Op zorgboerderij
De Ripen steken dagelijks de hulpboeren de handen uit de mouwen en dat willen ze graag
laten zien. Op zaterdag 10 juni aanstaande staan tussen 11.00 en 16.00 de deuren wagenwijd
open!

Zorgboerderij De Ripen werkt kleinschalig,
met zorg voor mens, dier en omgeving.
Duurzaamwaar het maar kan, orgboerderij
De Ripen werkt kleinsmet oog voor wat er
groeit en bloeit. Het aanbod van werk is
breed en passend. Zomers zoveel mogelijk
buiten bij de dieren, in de tuinen en op het
erf. ’s Winters vaak binnenmet het accent
op creativiteit. ‘Meedoen en ontmoeten’ is
op de zorgboerderij een begrip dat inhoud
krijgt. Er worden doppen ingezameld en
door ‘doppendirecteur’ Pieter gesorteerd,
waarna ze elders gerecycled worden. De
opbrengst wordt besteed aan de opleiding
van geleidehonden. Er worden kooklessen
gegevenmet groenten uit eigen tuin en
enkele hulpboeren schenken wekelijks
koffie in Leppehiem (Akkrum). Daarnaast
worden er in de klusruimte mooie
voorwerpen gemaakt en wordt er veel
gewerkt met wol van eigen of andermans
schapen.

Achter de boerderij (Ripen 16, Nij Beets)
wordt een pareltje ontwikkeld: een
biodiversiteitsproject! Er is een grote poel
uitgegraven, een vogelwand geplaatst,
struiken geplant en kruidenrijk gras
ingezaaid. Alles wat er beweegt, zwemt,
vliegt of zweeft, wordt nauwlettend
genoteerd door vrijwillige waarnemers en

de hulpboeren. De resultaten waren het
eerste jaar al goed en zullen alleen maar
toenemen, is de verwachting.

De mensen van Zorgboerderij De Ripen
willen tijdens de Open Dag hunmooie plek,
hun bezigheden en producten graag delen
met bezoekers. Meedoen en ontmoeten in
optima forma. Kom op zaterdag 10 juni
tussen 11.00 en 16.00 dus gerust een kijkje
nemen, u bent van harte welkom!
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Familieberichten
Sa! staat graag dicht bĳ haar lezers.

Het laatste afscheid van een dierbare is een
emotionele tĳd.Naast alle emoties moet
er veel geregeld worden, zoalsde mensen
uit de buurtop de hoogte brengen van het
overlĳden.
Maar hoe bereik je iedereen?
Plaats een advertentie ineen krantdie
graag gelezen wordt doormensen uit de
omgevingvan de overledene. De Sa! is
onderdeel van die lokale maatschappĳen
staat dicht bĳhaar lezers.

Familieberichten in Sa! van rouw,steun, danken geboorte
Vraag naar de mogelĳkheden per mail familieberichten@sa24.nl,
kijk op de website sa24.nl of bel 06 -5224 9855 of 06 -5247 1013.
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De zandvelden op de Blauwe Kamp zijn
weer speelklaar. Iedereen mag hier komen
beachvolleyballen. Het enige dat wij vragen
is om alles netjes te houden. Het veld
regelma�g even aanharken zou fijn zijn. Op
zaterdag 8 juli 2023 houden wij ons
jaarlijkse toernooi. Er wordt in een a-poule
en een b-poule gespeeld. In de a-poule
wordt met drie spelers gespeeld, waarvan
in ieder geval één speler een vrouw moet
zijn. In deze poule wordt volgens de
beachvolleybalregels gespeeld. In de b-
poule wordt met vier spelers gespeeld,
waarvan er ook wee in ieder geval één
speler een vrouw moet zijn. In deze poule
gelden de zaalvolleybalregels. Jullie kunnen
de teams opgeven bij Pieter Nauta. Dit kan

via email: pj.nauta@ziggo.nl of een
whatsappje naar (06) 20813884. Vermeld
hierbij de naam van het team, de namen
van de spelers, in welke poule je wilt
spelen en de contactpersoon. Opgave
graag voor woensdag 28 juni 2023. Over
aanvullende ac�viteiten op de
toernooimiddag kun je lezen in de
NijsBeetster van juni. Wij (Wendy, Gert Jan,
Elger en Pieter) hopen weer op een
schi�erend beachvolleybalseizoen.

Beachvolleybal 2023

Uitslag van de klaverjasavond

Op zaterdagavond 15 april 2023 kwamen er
maar liefst dertig personen naar de kantine
aan de Blauwe Kamp om een kaartje te
leggen. Ook deze keer waren er weer
vleesprijzen beschikbaar. Hier volgen de
personen die meer dan 5000 punten
scoorden.
Minco Bok had deze keer de meeste punten
behaald nl. 6.082 punten (geweldig)

1. Minco Bok 6.082 punten
2. Jelle Tuttel 5.354 punten
3. Jappie Ruiter 5.284 punten
4. Sietze van Houten 5.127 punten
5. Wietske Dam 5.119 punten
6. Coby Lageveen 5.100 punten
7. Roel Snip 5.049 punten
8. SietzeWagenaar 5.018 punten

Gert Jan Bok ging er deze avondmet de
poedelprijs vandoor met 3.604 punten

De totalen van de vijf beste rondes in de
periode sept 2022 t/m april 2023 (acht
avonden) zijn:

2. Jan Klaver 26.918 punten
3. Sieb de Haan 26.292 punten
4. Jappie Ruiter 24.737 punten

Dit was de laatste klaverjasavond van het
seizoen 2022/2023

De catering werd deze avond verzorgd door
Geeske en Silvia, dank jullie wel.

We wensen iedereen een prettige vakantie
en graag tot september, dan beginnen we
weer.

Namens Sieb, Willem, Gert-Jan en Sietze
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Het nieuwe zwemseizoen gaat weer bijna
van start. Ook dit jaar moeten we het
bassin van het zwembad weer verven. Vorig
jaar hebben wij dat ook gedaan. Maar…
helaas is vorig jaar de samenstelling van de
verf veranderd. Dit werd ons niet verteld en
daardoor hechtte het niet goed aan de
bestaande laag. Waarschijnlijk is het u
vorig jaar al opgevallen dat er veel blauwe
verfsnippers op de bodem lagen. Dit jaar
moesten we dus rigoureus aan de slag. De
verf in het bassin is helemaal afgestoomd
en daarna is er geschuurd.Wemoesten

wachten op de minimale temperatuur van
8 graden (ook ‘s nachts). Nu is de
temperatuur eindelijk goed, maar het weer
zit niet mee. Het wil maar niet mooi droog
weer worden. U raadt het al, we wilden 20
mei openmaar dat gaan we niet redden.
Zodra de laatste laag erop zit moet de verf 2
weken uitharden en daarna moet het
bassin worden gevuld. Dit zal al met al
drie3 weken duren.We zetten alles op alles
om op 3 juni het bad te kunnen openen en
hopen op uw begrip!! Als het weer in
september goed is blijven we langer dan
normaal open ter compensatie. Wij als
bestuur wensen u eenmooie warme zomer
met veel zwemplezier. Houd ook Facebook
in de gaten voor de laatste informatie!

Zonneboot SIN’ enWILLE

Op zoek naar nieuwe klanten en nieuwe kapiteins

Aangepast en duurzaam varen met mensen die normaliter niet zo snel in een boot stappen.
Mensen die een rolstoel nodig hebben of op een andere manier beperkingen kennen. Dat
hadden we voor ogen toen we het idee ontwikkelden. Maar dan wilden we wel graag een
open Polderhoofdkanaal en een stille boot. Dat is gelukt, het kanaal ging in 2015 open en ook
onze boot – met zonnepanelen en elektrische besturing – ging toen in de vaart.

De SIN’ enWILLE
Eenvoudig en eerlijk, aansprekend en
robuust. De SIN’ enWILLE past in het
landschap en bij de mensen in de streek.
Snel varen is er niet bij. Maar dat hoeft ook
niet. We willen de oevers mooi houden en
vooral genieten van het verblijf op het
water. Samenmet mensen die dat extra
nodig hebben. Dat kunnen de mensen van
de zorgboerderij zijn, gasten die er
verblijven en begeleiding nodig hebben,
mensen uit het dorp of uit de streek,
mensen van ver en dichtbij. De boot is
ontworpen voor een groep mensen die
gebaat is bij een goede toegankelijkheid. Er
is ruimte voor maximaal twee rolstoelen en
een aantal begeleiders.

Al acht jaar ligt de SIN’ enWILLE in het
kanaal voor Zorgboerderij ‘t Boerehiem en
vaart op gezette tijden door het
Polderhoofdkanaal en de Nieuwe Vaart. De
zonneboot is, samenmet de
rolstoeltoegankelijke vissteiger, ontwikkeld
door Stichting De Ripen, Zorgboerderij ‘t
Boerehiem en Zorgboerderij De Ripen. Twee
grote kunststof drijvers zorgen voor een
stabiele basis en daarop is een roestvrij
stalen huif bevestigd met houten latwerk.
De banken zijn ook van staal met hout en
de dekvloer is vervaardigd van duurzaam
composiet. De zonnepanelen zijn op de huif
bevestigd en de accu’s en de besturing
zitten in de bank overdwars.
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De boot heeft de beeldende Friese naam
SIN’ enWILLE. Een naamwaarover
nagedacht is. SIN: het is een boot waarvan
de motor wordt aangedreven door
zonnepanelen.WILLE is eigenlijk
belangrijker: de boot is bestemd om
rolstoelgebruikers met begeleiding een
fraaie boottocht te bieden. Nij Beets is
prachtig, dat weten we allemaal. Vanaf het
water beleef je Nij Beets op een heel andere
manier.

Covid was zoals voor velen een spelbreker
En toen kwam die vermaledijde corona.
Alles lag plat, stil. Niks mocht, niks kon.
Deze periode heeft de SIN‘ enWILLE ook
geen goed gedaan. Daarom is het nu tijd
voor een herstart. Er wordt een nieuwe
folder verspreid in de regio. In deze folder
wordt de boot aangeprezen om tochtjes
mee te makenmet rolstoelgebruikers.
Stichting De Ripen, de eigenaar van SIN‘ en
WILLE, wil graag dat de boot meer gaat
varen. Voor de prijs hoef je het niet te laten.
Voor slechts dertig euro per uur kunnen
acht man (m/v) deze vaarbeleving
ondergaan.

Op naar een mooie toekomst
Nij Beets is een dorp van vrijwilligers, dat
treft. Want wij zijn op zoek naar een
handvol vrijwilligers die een paar keer per
jaar twee uurtjes als kapitein op de SIN‘ en
WILLE aan de slag gaan. Technisch inzicht is
amper vereist. Als je weet wat links en
rechts is en voor en achter kunt
onderscheiden, dan ben je al gauw geschikt.
Veel belangrijker is dat je er aanmeewerkt
ommensenmet een beperking een
prachtig vaaruitje te bieden.

Is je nieuwsgierigheid gewekt?Wil jij
meehelpen om bij mensenmet een
beperking een glimlach op het gezicht te
toveren?

Geef je dan op voor een vrijblijvende
kennismaking met de SIN’ enWILLE op
zaterdagochtend 27 mei a.s. om 10:00 uur
bij Zorgboerderij ’t Boerehiem.

Hans Tolsma, tel. 06 1030 5221
Sietze Looijenga, tel. 06 – 3088 7871.
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Beste inwoners van Nij Beets

Graag zou ik me even aan jullie willen voorstellen, mijn naam is Petra van der Vaart, en ik woon
sinds 4 jaar aan de kalkovens in Gorredijk.
Samenmet Thomas Poortman hebben we 4 kinderen, Thom Ingrid Max en Nynke. Op dit prachtig
plekje weten we ons altijd goed te vertoeven. De kinderen mogen graag aan de vaart vissen, en laten
dan ook vol trots hun vangst zien, echter blijf ik liever even wat op een afstandje :).
Ik ben zelf vaker in de tuin te vinden, het is altijd prachtig om te zien hoe alles weer tot bloei komt,
en of ik dit jaar weer wat groente op tafel krijg, het blijft een uitdaging.

Er kwam natuurlijk nog een super leuke uitdaging opmijn pad, en dat was het starten van een eigen
kapsalon aan huis. Het plan was er al eerder, maar nu de jongste van ons ook naar school ging werd
het toch wel tijd ommet de salon te beginnen.
We hebben een ruimte helemaal naar wens verbouwt, alles zit er ook in wat er maar nodig is voor
een kapsalon. Na het helemaal mooi maken en inrichten van de ruimte, zijn we echt super trots op
het eindresultaat.

Met bijna 20 jaar ervaring in het kappersvak is er alles mogelijk in de salon. Dankzij de zeer flexibele
openingstijden kunt u altijd terecht voor kleuren, knippen, permanenten en zelfs met heerlijke
stoelmassages kunt u helemaal verwent worden. U zult zeker met een fijn gevoel weer vertrekken.
Bent u slecht ter been, dan is dat ook geen probleem, ik kom zo een keer bij u thuis te knippen.

Helemaal blij ben ik met het eindresultaat, en wil dat graag met u delen
Bel voor een afspraak, of stuur een whatsapp, en ik help u graag aan eenmooie coupe.

Vriendelijke groeten Petra

Advertorial
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Van Plaatselijk Belang

Notulen Bestuursvergadering Plaatselijk Belang Nij Beets

Aanwezigen: Fokke de Roos (voorzitter PB), Rick van Houten (PB), Sjouke Zwaagstra (PB), Wiesje Keizer (PB), Jan de Jong

(PB), Dea Elshof (PB), Durk Durksz (dorpswethouder), Franciscus Koopman (gemeente), Anneke Oosterwoud (raadslid

Opsterlands belang, S. van Houten, B. de Jong, P. Nauta, A v/d Weijden, I. Wolthers-Meinsma, S. Vries, S. Bergsma, A. Donker,

J. Kooyker, F. van Houten, S. Dijkstra, A. Dijkstra, L. v/d Berg, D. Wijnia, H. Hoekstra, M. Lageveen, P. Winters, A. Feenstra, A.

de Jong, H. Langeveen, R. Speelman, G. Bergsma.

Datum: 21-04-2023

1. Welkom door voorzitter Fokke de Roos

Alle aanwezigen worden welkom geheten door voorzitter Fokke de Roos. De voorzittershamer is weer teruggevonden en bij

Wiesje gebracht. Zo heeft Fokke deze gekregen.

Durk Durksz (dorpswethouder) komt zich voorstellen. Durk is onze dorpswethouder en probeert bij zoveel mogelijk

vergaderingen aanwezig te zijn, zodat hij weet wat er speelt in de dorpen.

2. Notulen jaarvergadering 2022 (kunt u vinden op www.nijbeets.info )

Notulen waren kort niet te vinden i.v.m. een storing. Er komen geen opmerkingen over de notulen, de vergadering keurt deze

dus goed.

3. Korte evaluatie afgelopen jaar

Fokke gaat in vogelvlucht door het jaar van plaatselijk belang. Als plaatselijk belang hebben we een bestuurlijk overleg gehad

met wethouders, zonder burgemeester. O.a. de Jasker is aanbod geweest. In de eerste instantie gaat het pand naar Carex,

wellicht wordt het ook nog ingezet voor huisvesting voor Oekraniërs. De fusie van de scholen is bijna akkoord.

Jeroen van de Meulen heeft er voor gezorgd dat de site up en running is. Bedankt Jeroen!

De bomen die gekapt zijn moeten teruggeplaatst worden. Blom by Beets is hier ook bij betrokken en hier wordt nog over

nagedacht. Sinds dit jaar hebben we een buurthoofdenapp, van elke buurt zit hier een afgevaardigde in. Wij zijn erg blij met de

whatsapp groep en ervaren dit als erg handig om snel te communiceren met het hele dorp.

Dorpspolitie is Joop Bulthuis hebben we een kennismaking mee gehad.

Ruurd Koopmans kwam bij ons in de lucht vond het jammer dat er geen ondernemersvereniging meer was. We hebben een

ondernemersavond gehad, met Wout Zijlstra gehad. Was een erg leuke avond.

Voorafgaand aan de verkiezingen zijn o.a. Fokke de Roos en Dea Elshof geïnterviewd door de Leeuwarder Courant. Ook Martin

Lageveen jr., Ludzen Idsinga en Pieter Nauta waren hierbij aanwezig.

De snelheid in Nij Beets blijft een onderwerp van gesprek en hier ontvangen wij ook meerdere signalen over. Wij hebben dit

doorgezet naar de gemeente. Er wordt later wel gemonitord door de gemeente

Ook zijn we betrokken geweest bij het oud en nieuwfeest in het Trefpunt en bij het vuurwerk, mooi dat er nog iets georganiseerd

kon worden!

Rick vult aan vorig jaar tijdens de vergadering een presentatie is geweest over het plein. Inmiddels is wel gebleken dat het

allemaal niet zo soepel loopt als we gehoopt hadden.

Bestuur Trefpunt, financiën en ook versnippering van alle gebouwen in Nij Beets. De versnippering van de functiegebouwen

van Nij Beets moet wat ons betreft een onderwerp van gesprek zijn. Na de pauze komen de dorpsvisie terug.
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4. Groen en wegen

Sjouke praat de leden bij over de stand van zaken van groen en wegen in Nij Beets.

- Fietspad DN weg, komt een proef met een kunststof fietspad richting het kerkhof. Dit is lichter en ze willen kijken of dit werkt.

- Vaarroute, verruiming openingstijden is niet akkoord. Er zijn dit jaar minder vaarten geweest dan vorig jaar en om deze

reden willen ze de openingstijden niet verruimen. Is nu nog te duur.

Pieter Nauta merkt op dat het er vanaf hangt hoe er geteld wordt. Dit weten wij niet, kunnen we nog achterhalen.

Heine Lageveen vraagt of de tijden wel zo blijven of ze nu zijn, ja deze blijven zo.

- Vaardiepte, is nog een probleem, staan nu bordjes. Gemeente is bezig met overdracht naar de provincie en dit is de reden

dat dit nog niet aangepakt is. Sietske Dijkstra voegt toe dat er maten bijgezet gaan worden i.p.v. minimale diepgang. Want

het is nu niet aantrekkelijk. Leentje vd Berg voegt toe dat dit met verruiming openingstijden ook zo is. Het wordt er voor de

doorvaart niet aantrekkelijker op.

- Met Damshûs samen is er besloten dat er een groter bord buiten de sluis wordt neergezet.

Sietske Dijkstra geeft aan dat de opmaak nog wijzigt naar de opmaak van de Blauwe Kamp.

Sjouke vraagt of er nog vragen zijn:

- Dedmer Wijnja vraag over de verlichting van het fietspad. Verlichting is er niet, dat is beleid van gemeente maar het zou

mooi zijn als er wel witte strepen op de weg komen dan weet je in ieder geval waar je fietst. Sjouke gaat dit voorleggen.

- Arjen Dijkstra geeft aan dat bij de Tolhekbuurt een gevaarlijke situatie is ontstaan omdat het niet duidelijk aangegeven is

hoe ze op het fietspad komen.

- Heine Lageveen vraagt wanneer de proef gaat plaats vinden. Sjouke geeft aan komende zomer.

Franciscus Koopman (gemeente) geeft aan dat deze verzakking een probleem is van elk dorp op veengrond. Asfalt is te

zwaar voor het veen. Proef van 500 meter wordt een proef om vast te stellen of dit een oplossing is. Franciscus geeft aan

dat dit een probleem blijft. Heine geeft aan dat er in de 30 jaar dat hij hier woont, weinig is gebeurt.

Durk Durksz hoopt dat hij de proef dit jaar uitgevoerd wordt, maar er zijn nog wel wat problemen met de levering. Pieter

Nauta en Dedmer Wijnja benoemen dat het stukje voor de benzinepomp superslecht is. Franciscus noteert dit en komt het

op terug. Jopie Kooijker voegt toe, dat er voor de pomp ook altijd een tankauto op staat en dat dit de situatie ook niet

verbetert.

- Fokke van Houten wil nog benoemen dat de Geawei goed opgeknapt is, compliment voor gemeente! Hopelijk wordt dit zo

onderhouden.

5. Wonen

Rick neemt het woord over wonen: Locatie Koopmans tussen bouwmax en Poelstra.

Ligt bij de gemeente en is ook goedgekeurd door de gemeente. Laatste puntjes moeten nog op de i. Koopmans gaat niet

bouwen, geïnteresseerden kunnen zich inschrijven voor een kavel. Achterste kavel gaat Ruurd zelf op bouwen.

Locatie Koopmans

Helaas zijn hier nog geen beelden van. Ruurd wil de grond verkopen aan een andere partij omdat hij dit niet wil ontwikkelen.

Ruurd is nog in de onderhandeling met een projectontwikkelaar. Wij hopen dat er nu schot in komt. Gerke Bergsma vraagt

waarom er andere partijen zijn afgehaakt. Dit komt doordat de grond slecht is en het plan ook anders moet. De huidige partij

doet onderzoek naar de grond en heeft al bij de gemeente aangegeven dat er i.p.v. 17 woningen toch minimaal 20 woningen

moeten komen.

Locatie van Houten

Fokke van Houten heeft dit gekocht, waarvan de achterste kavel verkocht wordt. Gegadigden kunnen zich melden bij Fokke

van Houten. Inmiddels lijkt er schot in de zaak te komen.
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Locatie Windgroep (Geawei):

Worden diepe kavels van ruim 1000m2. Bedoeling om na de bouwvak te starten. Als alles duidelijk is, komen de kavels in de

handel. Geïnteresseerden mogen zich melden bij de Windgroep. Voorrang is geregeld voor Beetsters en mensen met een

duidelijke link met Nij Beets. Bij te weinig animo worden de kavels vrijgegeven.

- Adriaan vd Weide vraagt welke woningen er op mogen. Mogen er schuurwoningen op? Rick geeft aan dat dit volgens hem

wel mogelijk is. Durk Durksz geeft aan dat dit in het bestemmingsplan staat.

- Fokke van Houten geeft aan dat er misschien op de plek van het Trefpunt een knarrenhof zou kunnen komen.

6. Krigel

Rob Speelman, afgelopen jaar hebben ze ingezet op biodiversiteit. Hier zijn acht personen op af gekomen en is uiteindelijk Blom

by Beets uit voortgekomen. Krigel steunt hun met geld en denkt mee over de mogelijkheden om aan geld te komen voor

bloemenzaad. Dit is namelijk niet goedkoop. Dit jaar zie je al meerdere perkjes in Nij Beets verschijnen.

- Energie, hoge energieprijzen is door Krigel ook naar gekeken. Samen met gemeente trekt Krigel op om te kijken wat ze

kunnen doen te zorgen dat de kosten voor de Beetsters naar beneden gaan. Ze hebben een markt opgezet voor huurders

en woningeigenaren.

- Ook is er een samenwerking met Hanzehogeschool, wordt een onderzoek gedaan.

- Energiecoaches, zijn er zes opgeleid, drie aanwezig nu. Daarnaast zijn er ook vijf mensen opgeleid voor de

warmtecamera. Komend jaar komen de energiecoaches bij mensen thuis om advies te geven.

- Krigel lidmaatschap is gratis geworden nu om te zorgen dat er meer leden bij Krigel komen.

- Durk Durksz vult aan dat er een nieuwe regelingen voor woningeigenaren met een woning met EFG labels.

Franciscus Koopman vraagt of het verplicht is om in Nij Beets te wonen, dit hoeft niet maar Krigel is wel gericht op Nij

Beets.

7. Gebiedsfonds

Verplaatst naar na de pauze.

8. Jaarverslag penningmeester

Jaarcijfers liggen op tafel, Jan de Jong neemt deze met de leden door.

Er zijn drie extra punten op de winst- en verliesrekening: Sinterklaas, warmtemaaltijden en oud en nieuw.

Dorpsfonds hierbij kan een aanvraag worden ingediend bij Plaatselijk Belang voor subsidie.

iteindelijk zijn de kosten van vandalisme ook vanuit het dorpsfonds betaald.

Jan bespreekt met iedereen aanwezig de winst- en verliesrekening, rendementsrekening en de balans. Jan geeft aan dat er

i.v.m. corona 40% extra subsidie toegekend is door de gemeente.

- Fokke van Houten vraagt of de kosten van vandalisme niet verhaald kunnen worden op de daders.

Helaas zijn de daders niet bekend.

- Dedmer Wijnja vraagt om welke workshop het gaat die door het dorpsbudget is betaald? Gaat om workshop bloemschikken.

- Sietske Dijkstra vraagt wat de Brusdei was. Hier komen we later in de notulen op terug (zie rondvraag)

Rick benoemt nogmaals de mogelijkheid tot het aanvragen van dorpsbudget. Dit kan per e-mail aangevraagd worden bij

Plaatselijk Belang (e-mail: pbnijbeets@gmail.com) .

- Arjen Dijkstra vraagt of wij nog aandacht gaan besteden aan Femke Kok. Fokke geeft aan dat Femke dit zelf liever niet wil.

9. Kascontrole

Cijfers zijn akkoord bevonden door Leentje van de Berg en Sietske Dijkstra.

10. Benoemen nieuw kascommissielid

Rob Speelman geeft aan dat hij dit wel wil overnemen. Leentje van de Berg stopt en Sietske Dijkstra gaat nog een jaar door.
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11. Bestuurswisseling

Jan de Jong stopt na acht jaar als penningmeester bij Plaatselijk Belang. Nieuw bestuurslid hebben we nog niet, deze volgt

hopelijk snel. Wiesje Keizer is de nieuwe penningmeester van plaatselijk belang.

PAUZE

12. Dorpsvisie

De dorpsvisie de leidraad voor plaatselijk belang. Meestal gaat deze een jaar of acht vooruit maar wordt wel vaak tussendoor

aangepast. Dorpsspiegel heeft weer plaatsgevonden, op basis van de dorpsspiegel hebben we ook onze dorpsvisie aangepast.

Dit is onze interpretatie maar wij willen graag de mening van de aanwezigen.

Rick bespreekt de gehele dorpsvisie met de aanwezigen.

Eerste peiler wonen en leefbaarheid.

Aandachtspunt blijft woningbouw.

- Sietske Dijkstra vraagt over het knarrenhof. Knarrenhof mag niet, mensen zouden graag willen doorstromen maar er is geen

mogelijkheid. Waarom mag er geen knarrenhof worden gebouwd? Fokke van Houten geeft aan dat er een plan was, voor zes

woningen. Hiermee is hij naar de gemeente geweest. De gemeente heeft het echter twee keer afgewezen, omdat het

bestemmingsplan niet voldoet voor zes woningen.

- Durk Durksz geeft aan dat de provincie de visie heeft dat het een krimpgebied is, echter dit is niet het geval. In onze regio (zuid

oost) worden er minimaal 4600 woningen gebouwd. Ook stikstof is een groot probleem wat landelijk speelt.

Anneke Oosterwoud voegt toe dat dit in onze gemeente 530 woningen zijn.

- Dedmer Wijnja vraagt of wij contact hebben met de woningbouw. Er is een gesprek geweest met Elkien, want plaatselijk

belang was in de veronderstelling dat er meer huurwoningen zouden moeten komen. Echter, wat dan gebeurt is dat de

mensen met prio eerst geplaatst worden. Dat betekent dat we dan nog niet eigen inwoners eerst zouden kunnen plaatsen.

Onderdeel 2:

Willen afstappen op richten op alleen toeristen maar zouden het graag aantrekkelijk houden voor zowel inwoners als toeristen.

Hierna is het aan de ondernemer om dan ook de toerist te trekken.

We willen graag door op de huisstijl van Nij Beets, dit is bij ons op de achtergrond gekomen maar zouden we graag naar voren

willen trekken. Wij zouden graag het gesprek weer aan willen met o.a. Leentje vd Berg en Sipke Veltman. Dit wordt binnenkort

weer opgepakt door Plaatselijk Belang.

Onderdeel 3: duurzaamheid

Krigel en BBB zijn heel actief, dit willen we uiteraard blijven steunen.

Dit is de notendop ons concept. De vraag aan de zaal is, zijn jullie enthousiast of slaan we de plank volledig mis? Voor de

bouwvak zouden we deze graag definitief willen maken. Per e-mail reageren mag uiteraard ook.

13. Gebiedsfonds

Gerke Bergsma is namens het gebiedsfonds aanwezig. Sinds 2021 actief, eigenlijk is het pot geld als tegenprestatie van het

zonneveld. Mensen die een goed initiatief hebben kunnen zich melden bij het gebiedsfonds. Zij beoordelen de aanvragen. Op dit

moment zijn ze met vijf personen en zij nemen samen de beslissingen. Minimaal vier van de vijf personen moeten voor het

voorstel zijn. Gerke geeft aan dat er nog steeds mogelijkheden zijn om aanvragen te doen.

|Elk jaar in de Nijsbeetster maken ze een samenvatting van de initiatieven die gesteund zijn.

Rob Speelman geeft aan dat het jammer is dat het niet goed bekend is binnen Nij Beets wat gesteund is.

Vraag: wordt er ook gevraagd of er ook meerdere partijen zijn aangeschreven voor een vergoeding? Ja, het gebiedsfonds

probeert hier wel in mee te denken.

Zwembad is gesteund afgelopen jaar, de vloer was al voor een groot gedeelte gefinancierd, gebiedsfonds heeft het overige deel

betaald. Sudergemaal voor een deel. Bloemenzaad voor Blom by Beets.

Speeltuincommissie, speeltuin is gedateerd, krijgt een upgrade, dit gaat nog gebeuren.
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Financien:

Start 290.000. Nu ongeveer 200.000

Wat is de verhouding afwijzingen/ goedkeuren? Gebiedsfonds kent niet alles toe, maar vaak in ieder geval deels.

Kascontrole:

Er wordt elke vergadering met de penningmeester meegekeken. Daarnaast lift het gebiedsfonds ook mee op de kascontrole

van Plaatselijk Belang. Degene die bij plaatselijk belang de kascontrole doen, doet ook de kascontrole bij het

gebiedsfonds.Sietske Dijkstra vraagt wat er precies wordt opgevraagd bij een aanvraag.

Emailadres; gebiedsfondsnijbeets@gmail.com Aanvragen kunnen hier ook worden ingediend.

Fokke van Houten: Is het blauwe kampfonds er ook nog? Is onbekend. Plaatselijk Belang gaat dit uitzoeken.

Dedmer Wijnja vraagt zich af of het gebiedsfonds ook kan worden ingezet voor een MFC/MFA. Is een goed idee, mag ingediend

worden. Gerke benoemt nog extra dat zij het initiatief niet gaan uitvoeren.

14. Rondvraag

Rob Speelman: klok van AEPOS. Pieter geeft aan dat dit de klok van Plaatselijk Belang is. Plaatselijk Belang gaat erachteraan.

Leentje van de Berg: door het Damshûs zijn wij benaderd met de vraag of Damshûs mee wil werken aan de opening van de

turfroute. Dit jaar is dit in Gorredijk. Het zou mooi zijn als bijvoorbeeld volgend jaar een keer hier is eventueel in samenwerking

met de Veenhoop. En als het kanaal open gaat is het dan ook leuk om een attentie te geven tijdens de opening van het kanaal

bijvoorbeeld een week. 15 mei 9:00 gaat het kanaal open. Misschien een idee om van te voren even te gaan zitten om hier

verder over te praten. De brugwachter zou deze attentie kunnen geven.

Pieter Nauta: openbaar vervoer is onbekend. Zou dit in de Nijsbeetster kunnen komen? Inclusief met hoe betaal je?

Jan de Jong: de Brüsdei was na de corona de opstart van het Trefpunt.

Durk Durksz: bedankt dat we aanwezig mogen zijn, we hebben een goed beeld gekregen van alles wat speelt in het dorp.

Leefbaarheidssubsidie wordt nogmaals benoemt. https://www.opsterland.nl/subsidieregeling-foar-us-doarp

Fokke de Roos sluit de vergadering.
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(Onverwachte) schulden in de erfenis. Wat nu?
Als u erfgenaam bent in een nalatenschap, zijn er drie mogelijkheden: u kunt de nalatenschap
zuiver aanvaarden, beneficiair aanvaarden of verwerpen. Na het overlijden hee� u 3 maanden de
�jd om te onderzoeken en bepalen of u de erfenis wilt aanvaarden of niet. Schuldeisers mogen de
erfgenamen ook niet direct vragen om de schulden te betalen. Ze moeten daarmee wachten totdat
de erfgenamen hun keuze hebben gemaakt.
Hee� u eenmaal gekozen, dan kunt u dat niet meer veranderen.

Als u de nalatenschap zuiver aanvaard, dan krijgt u de bezi�ngen van de nalatenschap, maar ook
alle schulden. Zijn er meer schulden dan bezi�ngen in de nalatenschap, dan moet u die uit uw
eigen middelen bijpassen.

Als u na het overlijden al weet dat er meer schulden dan bezi�ngen zijn, dan kunt u direct
beneficiair aanvaarden. U aanvaardt de erfenis dan onder voorbehoud van wat er in de ‘boedel’
zit. Dat houdt in dat u de erfenis alleen accepteert als deze posi�ef is. Als u geen inzicht hee� in de
administra�e van de overledene is het verstandig om beneficiair te aanvaarden. Deze manier van
aanvaarden is gebonden aan strenge regels. U mag niets uit de nalatenschap toe-eigenen of
daarvan iets wegdoen. Als u zich daar niet aan houdt, dan wordt u alsnog met uw eigen vermogen
aansprakelijk.

Als u de erfenis verwerpt, doet u niet meer mee als erfgenaam. U hee� dan geen recht op de
bezi�ngen van de overledene, maar hee� ook geen last van de schulden. Verwerping en
beneficiaire aanvaarding regelt u via een notaris of direct bij de rechtbank.

Als u de nalatenschap zuiver hee� aanvaard en u krijgt te maken met een onverwachte schuld die
niet meer uit de erfenis betaald kan worden, dan moet u die schuld zelf betalen. Als u dat niet kunt
of wilt, dan kunt u de rechtbank vragen of u de erfenis alsnog beneficiair mag aanvaarden. Het
verzoek bij de rechtbank moet binnen 3 maanden na de ontdekking van de onverwachte schuld
zijn. Van belang is dat u niet op de hoogte was van de schuld en dat ook niet kon weten na het
uitzoeken van de administra�e.

Wordt u erfgenaam? En wilt u informa�e of hulp bij de afwikkeling van een erfenis van een
gespecialiseerd familienotaris? Neemt u dan contact met ons kantoor op (0512-38 24 15).

Vanaf 2 mei 2023 organiseert notariskantoor Helmer elke eerste dinsdag van de maand een
vrijblijvend kosteloos inloop spreekuur in de Bibliotheek te Ureterp aan Lijteplein 9, vanaf 14.00
uur tot 17.00 uur. Voor data en meer informa�e verwijs ik u naar onze website:
www.notarishelmer.nl

mr. Hendrik Helmer info@notarishelmer.nl




